



THE PRESIDENT OF THE UNITED STATES OF AMERICA,

To the Marshal of the Eastern District of Louisiana, or his lawful Deputy, Greeting.

You are hereby commanded, to *John Brown*

so that *he* be and appear at the District Court of the United States for the Eastern District of Louisiana, to be holden in the City of NEW-ORLEANS, on the *second* Monday of *December* 1829 to answer to the complaint of *Byrd McHenry* and that *he* do file *his* defence or answer with the Clerk of said Court, on or before the same, or judgment will be given against *him* by default: and have you then and there this writ.

Witness, the Honorable *Paul Stupper* Judge of said Court, at the City of NEW-ORLEANS, this *29<sup>th</sup>* day of *May* 1829 and *53<sup>rd</sup>* year of the Independence of the United States.

*J. M. S.* CLERK.

LE PRÉSIDENT DES ETATS UNIS D'AMÉRIQUE,

Au Maréchal du District Oriental de la Louisiane, ou à son Deputé dument autorisé, Salut.

VOUS êtes commendé, de *John Brown*

pour qu'il ait à comparaître à la Cour de District des Etats Unis pour le District Oriental de la Louisiane, qui siégera dans la Ville de la Nouvelle-Orléans, le *2<sup>e</sup>* Lundi de *Decembre* 1829 à l'effet de répondre à la plainte de *Byrd McHenry* et d'y remettre réponse ou défense au Greffier de la dite Cour, avant ou le même jour, faute de quoi, jugement par défaut sera rendu contre *lui* et vous ferez votre rapport de cet ordre.

TEMOIN, l'Honorable *Paul Stupper* Juge de la dite Cour, à la Ville de la Nouvelle-Orléans, ce *29<sup>e</sup>* jour de *Mai* 1829 et la *53<sup>e</sup>* année de l'Indépendance des Etats Unis.

*J. M. S.* GREFFIER.